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تلاشنتانیاهوبرایشکستمذاکراتآتشبس
باحماس

منابع وابسته به حماس از تداوم کارشکنی های بنیامین نتانیاهو 
نخس��ت وزیر رژیم صهیونیس��تی در مس��یر دست یابی به توافق 
آتش بس در غزه خبر دادند. »عزت الرش��ق« از رهبران حماس 
اعلام کرد که نتانیاهو با مطرح کردن خواس��ته های اضافی، به 
دنبال ممانعت از دست یابی به توافق آتش بس است و تعلل می 
کند. وی تاکید کرد که تلاش های گس��ترده و بی وقفه نخس��ت 
وزیر رژیم صهیونیس��تی برای افزودن بندها و موضوعات جدید 
به طرح پیشنهادی واسطه ها برای آتش بس و مبادله اسرا، ثابت 
می کند که او همچنان در حال طفره رفتن و تعلل و تلاش برای 
یافتن راهی جهت به شکس��ت کش��اندن مذاکرات و ممانعت از 
دس��تیابی به توافق اس��ت. در حالی که پس از موافقت حماس با 
طرح پیشنهادی واسطه ها برای آتش بس و مبادله اسرا، مذاکرات 
بار دیگر ازسرگرفته شده، رسانه های رژیم صهیونیستی از احتمال 

سنگ اندازی مجدد نتانیاهو در این مسیر خبر دادند.

لندنادعایعجیبزلنسکیراتکذیبکرد
در واکن��ش ب��ه اظهارات رئیس جمه��ور اوکراین مبنی بر اینکه 
انگلیس اجازه داده این کش��ور با موش��ک های انگلیسی به عمق 
خاک روس��یه حمله کند، لندن اعلام کرد چنین مجوزی صادر 
نشده و صدور آن مستلزم موافقت چندین کشور از جمله فرانسه 
است. انگلیس ادعای کی یف را مبنی بر اینکه لندن اجازه استفاده 
از موش��ک های انگلیس��ی برای برای حمله به خاک روسیه را به 
اوکراین داده، تکذیب کرد. به گزارش روزنامه تلگراف، »ولودیمیر 
زلنس��کی« رئیس جمهور اوکرای��ن این هفته گفت دولت جدید 
بریتانیا به اوکراین اجازه داده است تا از موشک های »سایه طوفان« 

برای حمله به عمق خاک روسیه استفاده کند.  

هشدارالمرتبهنتانیاهو
دربارهصدورحکمجلبش

نخست وزیر پیشین رژیم صهیونیستی به بنیامین نتانیاهو نسبت 
به صدور حکم جلبش از سوی دیوان لاهه به دلیل اقدامات این 
رژیم در کرانه باختری هش��دار داد. ایهود المرت، نخس��ت وزیر 
پیشین رژیم صهیونیستی گفت: ایتامار بن گویر، وزیر امنیت داخلی 
و بتس��لئیل اس��موتریچ، وزیر دارایی از شهرک سازی در نوار غزه 
و جنوب لبنان حمایت می کنند. به زودی یک عالم دینی می آید 
و در کت��ب مق��دس قدیم��ی ما یک آی��ه یا دو آیه را پیدا می کند و 
مدعی می شود که جنوب لبنان همواره بخشی از وطن مقدس و 

تاریخی ما بوده است! 

اخبار کوتاه

جهان

در به رسمیت شناختن کشور فلسطین کاری به آمریکا یا اسرائیل نداریمرزمایش چین و بلاروس یعنی نزدیک شدن پکن به قلمرو ناتو
دبیرکل ناتو مانور حضور نیروهای چین در خاک بلاروس برای برگزاری رزمایش 
مشترک را نشان دهنده تلاش پکن برای نزدیک شدن به قلمرو ناتو دانست. »ینس 
استولتنبرگ« دبیرکل ناتو که به زودی دوره ریاستش به پایان خواهد رسید، امروز 
گفت، مانور نظامی مشترک بلاروس و چین در خاک بلاروس نشان دهنده صحت 
اظهارات مقامات غربی است که پیرامون تلاش های پکن برای نزدیک شدن به 
مرزهای ناتو مطرح ش��ده اس��ت. اس��تولتنبرگ گفت: »رزمایش چین و نیروهای 
مس��لح بلاروس در بلاروس بخش��ی از یک الگو اس��ت. این نش��ان می دهد که 

نظام های اقتدارگرا چطور در مس��یر هم س��و ش��دن هس��تند و اینکه چین در اروپا، آفریقا، قطب ش��مال و دیگر نقاط 
به قلمرو ناتو نزدیک می ش��ود.« وزارت دفاع چین در روز دوش��نبه از آغاز رزمایش مش��ترک ضد تروریس��م چین و 
بلاروس در قلمرو مینس��ک خبر داد، رزمایش��ی که »ش��اهین مهاجم ۲۰۲۴« نام دارد و تا ۱۹ ژوئیه ادامه خواهد 
داشت. این رزمایش با هدف تبادل تجارب و شیوه های جنگی و همچنین برای پایه گذاری همکاری مینسک و 

پکن در حوزه تمرین های نظامی برگزار شده است.

کر استارمر، نخست وزیر تازه منتخب حزب کارگر بریتانیا امروز جمعه گفت که 
انگلیس در مورد به رس��میت ش��ناختن کش��ور فلسطین مستقل از ایالات متحده 
یا رژیم صهیونیس��تی تصمیم خواهد گرفت. اس��تارمر پس از نشس��ت سران ناتو 
در واشنگتن به خبرنگاران گفت: »تا آنجا که به سیاست ما مربوط می شود، من 
سیاست خود را تعیین می کنم، نه اینکه از شخص دیگری پیروی کنم.« به گزارش 
اسپوتنیک، استارمر تاکید کرد، اکنون که حزب کارگر روی کار آمده است، وظیفه 
آنهاست که در حل و فصل مناقشه فلسطین نقش داشته باشند: »باید آتش بس 

وجود داش��ته باش��د. این باید به گروگان ها اجازه دهد تا آزاد ش��وند... برای ورود کمک های بشردوس��تانه این بسیار 
ضروری اس��ت... برای روند سیاس��ی به س��مت راه کار دو دولتی باید گام برداش��ت. راه حل، یک کش��ور فلسطینی 
قابل دوام در کنار اسرائیل دارای امنیت است.« ایرلند، نروژ و اسپانیا در ماه مه رسما کشور فلسطین را به رسمیت 

شناختند و پس از آن اسلوونی در ژوئن این کار را کرد.

گروه جهان: بایدن در نشست جدید ناتو مجددا گاف داد؛ آن هم 
ن�ه ی�ك گاف، بلکه چندین گاف بزرگ. همين موضوع هراس و 
وحشت را در جبهه دموکرات ها برای انتخابات ریاست جمهوری 
2024 دو چندان کرد. بایدن نه تنها در حافظه دچار مشکل شده، 
بلکه از نظر هوش شناختی نيز در وضعيتی فاجعه بار قرار گرفته 
است. وضعيتی که شاید به قطعی شدن ریاست جمهوری دونالد 
ترامپ در ماه نوامبر )آبان( منتهی شود.  به گزارش »تجارت«، 
این گاف های جدید بایدن در حال مطرح شده که او و ترامپ در 
روز ۲۷ ژوئن در نخستین مناظره انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ 
ش��رکت کردند؛ مناظره ای ۹۰ دقیقه ای که بایدن در آن بارها با 
طرح جملات نامفهوم و نیمه تمام و سکوت های عجیب، گاف های 
فراوانی داد و سردرگم ظاهر شد. این نمایش ضعیف بایدن در کنار 
گاف های مکرر او در انظار عمومی، زنگ خطر را برای بس��یاری 
از تحلیل گران و چهره های سیاسی دموکرات به صدا در آورده و 

بسیاری از آنها خواستار انصراف بایدن از رقابت ها شده اند.

تکرارگافهایبزرگازسویبایدن �
رئیس جمهور آمریکا که س��عی دارد اذهان عمومی را از عملکرد 
ضعیف خود در مناظره انتخاباتی اخیر با »دونالد ترامپ« دور کند، 
در اجلاس سران ناتو مرتکب چندین اشتباه لفظی جدید شد که 
کارش را برای رفع نگرانی ها نس��بت به کهولت س��ن او دش��وارتر 
می کند. »جو بایدن« رئیس جمهور آمریکا در اجلاس ناتو هنگامی 
که قصد داش��ت از »ولودیمیر زلنس��کی« رئیس جمهور اوکراین 
دعوت به س��خنرانی کند، گفت: »اکنون می خواهم صحنه را به 
رئیس جمهور اوکراین بس��پارم، کس��ی که مصمم و شجاع است. 
خانم ها، آقایان، این شما و این رئیس جمهور پوتین!« او سپس دوباره 
به پشت میکروفون برگشت و در تصحیح خود گفت: »پوتین را که 
قرار اس��ت شکست دهیم، منظورم رئیس جمهور زلنسکی است! 

آنقدر بر شکست دادن پوتین تمرکز کرده ام که ذهنمان را درگیر 
کرده است.« علاوه بر این، بایدن همچنین در پاسخ به پرسشی 
درباره میزان اعتماد خود به »کامالا هریس« معاون رئیس جمهور 
آمریکا نام او را با رقیب انتخاباتی خود، »دونالد ترامپ« اش��تباه 
گرفت و گفت: »ببینید، اگر ترامپ صلاحیت قرارگیری در جایگاه 
یک رئیس جمهور را نداشت، من هرگز او را به عنوان معاون خود 
انتخاب نمی کردم!« رئیس جمهور آمریکا در نشس��ت متبوعاتی 
نات��و همچنی��ن مقامی که در اختیار خود اوس��ت را به فرماندهان 
ارشد نیروهای مسلح آمریکا نسبت داد! او که قصد داشت عبارت 

»روسای ستاد ارتش« را به زبان بیاورد، به اشتباه آن ها را »فرمانده 
کل قوا« خطاب کرد، عنوانی که در اختیار شخص رئیس جمهور 
آمریکاست. او گفت: »نیروهای مسلح ما از توصیه های فرمانده کل 

قوا پیروی می کنند، رئیس... رئیس.... رئیس ستاد ارتش.«

وقتیبایدناصرارداردبماند! �
جو بایدن پنجش��نبه ش��ب بار دیگر با قاطعیت اعلام کرد که در 
انتخابات ماه نوامبر ریاست جمهوری در ایالات متحده به عنوان 
نامزد دموکرات ها حضور خواهد داشت و رقیبش دونالد ترامپ را 

شکس��ت خواهد داد. این س��خنان در حالی طی کنفرانس خبری 
نشست سران کشور های عضو سازمان پیمان آتلانتیک شمالی، 
ناتو در واش��نگتن ایراد ش��د که اش��تباهات و لغزش های ذهنی و 
کلامی رئیس جمهوری کهنسال آمریکا در چنین رویدادی مهم، 
تردید ها نس��بت به توانایی وی برای ش��رکت در رقابتی س��خت و 
دش��وار ب��ا رقیب جمهوری خواه و نی��ز زمامداری برای یک دوره 
دیگ��ر در ص��ورت پیروزی را افزای��ش داد. آقای بایدن که خود را 
شایسته ترین نامزد دموکرات برای شکست دونالد ترامپ می داند در 
این کنفرانس خبری به دلیل اشتباهی عجیب در معرفی ولودیمیر 
زلنسکی، به عنوان »رئیس جمهور پوتین« و سپس نام بردن از 
کامالا هریس، معاون اول خود به عنوان »معاون رئیس جمهور 
ترامپ« بار دیگر به دلیل این لغزش های کلامی سوژه رسانه ها و 
کاربران شبکه های اجتماعی شد. رئیس جمهوری آمریکا در حالی 
دم از تلاش برای کاستن از ترس دموکرات ها و عزم جدی برای 
باقی ماندن در رقابت با ترامپ زد که برخی از حامیان مالی کارزار 
انتخاباتی وی و نیز چهره های برجسته حزب دموکرات و حتی جرج 
کلونی، هنرپیش��ه سرشاس هالیوود که پیش تر حامی سرسخت 

آقای بایدن بود خواستار کناره گیری وی شده اند.
نامزدی بایدن به نمایندگی از دموکرات ها در انتخابات ریاس��ت 
جمهوری آمریکا از دو هفته پیش، زمان برگزاری نخستین مناظره 
انتخاباتی به شدت با چالش و بحران روبرو شد و درخواست ها برای 
کناره گیری وی از آن زمان به سو رو به افزایش گذاشت. جو بایدن 
8۱ ساله، اما در این کنفرانس خبری یک ساعته که به ظاهر برای 
نشان دادن توانایی وی برای باقی ماندن در رقابت انتخاباتی طراحی 
شده بود، باز هم نتوانست مخالفان خود را راضی کند، به نحوی شمار 
بیشتری از اعضای دموکرات مجلس نمایندگان آمریکا خواستار 
کناره گیری وی شدند. وی با این حال درباره ترامپ گفت: »من 

شایسته ترین فرد برای نامزدی ریاست جمهوری هستم. 

گزارش »تجارت«، تداوم گاف های بایدن در نشست سران ناتو:

هراس بزرگ در اردوگاه دموکرات ها

 شش��مین نشس��ت تخصصی توسعه سرمایه گذاری در شیراز با موضوع »سازوکارهای مدیریت 
زمان و هزینه پروژه های س��رمایه گذاری« به میزبانی ش��ورای اس��لامی ش��هر و شهرداری این 
کلان ش��هر برگزار ش��د.به گزارش اعظم صفری خبرنگار تجارت از ش��یراز ؛ شش��مین نشس��ت 
تخصصی توس��عه س��رمایه گذاری در ش��یراز با موضوع »س��ازوکارهای مدیریت زمان و هزینه 
پروژه های سرمایه گذاری« به میزبانی شورای اسلامی شهر و شهرداری این کلان شهر برگزار 
شد.ش��هردار کلان ش��هر ش��یراز در این نشس��ت که با حضور فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران 
برگزار ش��د، ضمن تس��لیت ایام س��وگواری اباعبدالله)ع(، اظهار کرد: همزمان با فعالیت شورای 
شش��م ش��یراز، مقرر ش��د هر شش ماه یکبار نشست تخصصی توسعه سرمایه گذاری برگزار شود 
که اکنون ش��اهد برگزاری شش��مین نشس��ت در سومین سال فعالیت شورا هستیم.محمدحسن 
اسدی همچنین از برگزاری همایش بین المللی سرمایه گذاری به میزبانی شیراز در مهرماه سال 
جاری خبر داد.وی ادامه داد: در پنجمین نشست تخصصی توسعه سرمایه گذاری تفاهم نامه های 
چند هزار میلیارد تومانی با س��رمایه گذاران منعقد ش��د، بنابراین نباید ارزش پنل های تخصصی 
و همایش هایی از این دس��ت را نادیده بگیریم.ش��هردار ش��یراز با ارزیابی مطلوب از نتایج حاصل 
از نشس��ت های پیش��ین تخصصی توسعه سرمایه گذاری در این کلان شهر، به موضوع ششمین 
نشست تحت عنوان مدیریت زمان و هزینه  پروژه های سرمایه گذاری اشاره و تأکید کرد: یکی 
از مهمترین عامل در تصمیم گیری ها، زمان اس��ت و در آموزه های دینی نیز بر اس��تفاده بهینه 
از زمان اش��اره ش��ده است.اس��دی تصریح کرد: س��رمایه گذارانی با ش��هرداری شیراز موفق به 
سرمایه گذاری در پروژه های مشارکتی شده اند و ارزش افزوده چند هزار برابری ایجاد کرده اند. 
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز با بیان اینکه برای سرمایه گذاران زمان از اهمیت بسزایی 
به ویژه در ش��رایط فعلی اقتصادی برخوردار اس��ت، گفت: در این راس��تا کاهش زمان صدور 
پروانه های ساختمانی به عنوان یک خط مشی تعریف شده در دستور کار ما قرار دارد. شهردار 
ش��یراز همچنین خاطرنش��ان کرد: امروز تأمین مالی تنها بحث ما نیس��ت بلکه در پیشرفته ترین 
و صنعتی ترین ش��هرهای جهان هم تأمین مالی برای مدیریت ش��هری موضوع مهمی اس��ت.
اس��دی با اش��اره به فعالیت دوره جدید مجلس ش��ورای اس��لامی و آغاز فعالیت دولت چهاردهم 
طی روزهای آینده، گفت: متأس��فانه ش��هرداری ها امروز عضو هیچ تش��کل و ش��ورایی در کشور 
نیستند، در حالی که اگر شهرداری ها در برخی حوزه ها ورود نکنند، دیگر دستگاه ها پولی ندارند 
که هزینه کنند.وی تأکید کرد: نباید نقش شهرداری ها کم رنگ باشد در حالی که طی دو دهه 
گذش��ته نقش ش��وراها کم رنگ تر ش��ده است.شهردار ش��یراز به لزوم تمرکز و اهمیت بیشتر به 
س��رمایه گذاران و ثابت کردن این مهم در عمل بر پایداری س��رمایه گذاری تأکید کرد.اس��دی 
همچنین خطاب به نماینده مردم شهرستان فسا در مجلس شورای اسلامی که در این نشست 
حضور داشت، گفت: در کشور مقررات بسیار زیاد است و خواستار برداشتن دست اندازها از مقابل 
پای س��رمایه گذاران هس��تیم که روند کارها تس��هیل یابد.وی همچنین یادآور شد: سال گذشته 
یک بسته ۵۰ هزار میلیارد تومانی در سرفصل های مختلف ارائه کردیم و برای سال جاری هم 
یک بس��ته ۱۰۰ هزار میلیارد تومانی تعریف کرده ایم که طی ماه های آینده رونمایی می ش��ود. 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این نشست از آماده سازی زیرساخت ها و تعا مل 
ش��ورا و ش��هرداری ش��یراز با مجموعه دولتمردان در فارس برای توس��عه سرمایه گذاری در این 
کلانشهر سخن گفت و افزود: تلاش شده تا سرمایه گذاران در فضای مناسبی در شیراز به فعالیت 
بپردازند که نتایج خوبی هم حاصل ش��ده اس��ت.محمدتقی تذروی تأکید کرد: خوش��بختانه نگاه 
شهردار شیراز هم سرمایه گذاری و هم گردشگری است و در این راستا بسته های گردشگری 
بزرگی در دستور کار قرار گرفته است. رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی 
شهر شیراز نیز گفت: با برگزاری نشست های تخصصی توسعه سرمایه گذاری اتفاقات خوبی در 
زمینه رفع موانع سرمایه گذاری در شیراز رقم خورده است.علیرضا اسکندری با بیان اینکه کمتر 
در اجرای پروژه ها حتی پروژه های عمرانی به موضوع مدیریت زمان و هزینه توجه شده است، 
گفت: این موضوع در پروژه های سرمایه گذاری اهمیت دو چندانی دارد. وی ادامه داد: خروجی 
پنج نشس��ت پیش��ین توس��عه سرمایه گذاری در ش��یراز مبنای تصمیم گیری و تصمیم سازی ما 
در کمیس��یون های مختلف ش��ورای ش��هر شیراز و مجموعه شهرداری شده و بخشی از توفیقات 
ش��هرداری در حوزه س��رمایه  گذاری نیز ناش��ی از همین موضوع است.رئیس کمیسیون اقتصاد و 

سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز اضافه کرد: در سال های گذشته کلانشهرها یکسری 
نیاز داشتند که عمدتاً ابتدایی و ساده بودند اما امروز کلانشهرها به عنوان ارکان اصلی مدیریت 
محس��وب می ش��وند و نیازهای آنها هم بس��یار متنوع ش��ده است.اسکندری با بیان اینکه شرایط 
اقتصادی، رکود و تورم موجب شده تا تأمین منابع مالی در موعد مقرر خود انجام نشود، یکی از 
ارکان اص��ل مدیری��ت پ��روژه را تأمی��ن منابع مالی ذکر و عنوان کرد که اگر این مهم اتفاق نیفتد 

در عملًا پاسخگویی به نیازها نارضایتی ایجاد می شود.
وی در بخش دیگری از سخنانش به شهر پایدار و یکی از شاخصه های اصلی آن تحت عنوان 
شاخصه اقتصادی اشاره کرد و گفت: شهر پایدار اقتصادی، شهری است که خود منابع مالی را 
تأمین و بس��تر را برای انتفاع ش��هروندان فراهم کند.رئیس کمیس��یون اقتصاد و سرمایه گذاری 
ش��ورای اس��لامی ش��هر ش��یراز با اشاره به تصویب پروژه های پنجگانه هدف گردشگری در این 
کلان ش��هر، گفت: امروز این پروژه ها در راس��تای توس��عه گردشگری تعیین تکلیف شده اند.وی 
تصریح کرد: برای ش��یراز افتخار اس��ت که اتفاقات حوزه س��رمایه گذاری در این کلانش��هر به 
مس��یری برای س��ایر کلانش��هرها تبدیل شده است.این عضو ش��ورای شهر شیراز همچنین به 
برگزاری نشس��ت چهارم و پنجم توس��عه س��رمایه گذاری با رویکرد شهر پایدار اقتصادی و تنوع 
بخش��ی، فرصت های س��رمایه گذاری و مش��ارکت جمعی در سال گذشته هم گریزی زد و گفت: 
هدف این بود که از تعاریف کلی خارج و فرصت های جدیدی برای سرمایه گذاران فراهم کنیم. 
رئیس کمیس��یون س��لامت، محیط زیس��ت و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز نیز در 
این نشس��ت بیان کرد: جای خرس��ندی اس��ت که در ش��ورای ششم شیراز بودجه سرمایه گذاری 
همگام با بودجه سالانه شهرداری پیش بینی شد.مسعود زارعی اضافه کرد: طی سه سال گذشته 
علی رغم شرایط سخت اقتصادی اما ۶۰ هزار میلیارد تومان بودجه سرمایه گذاری در شهرداری 

ش��یراز تعریف ش��د که تحقق این بودجه در دو س��ال گذش��ته موجب افتخار اس��ت و البته نشان 
از اعتماد س��ازی دارد.وی تصریح کرد: عمده رویکرد پروژه های س��رمایه گذاری  در ش��هرداری 
ش��یراز به معیش��ت و رفاه مردم در حوزه س��لامت باز می گردد و تأثیر مس��تقیم و غیرمس��تقیم در 
حوزه محیط زیست دارد.رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شورای اسلامی 
ش��هر ش��یراز نیز با بیان اینکه فعالیت های ارزش��مندی از جنس س��رمایه گذاری توسط مدیریت 
ش��هری و با همت س��رمایه گذاران انجام ش��ده اس��ت،  اظهار کرد: این موضوع سبب ایجاد چهره 
متفاوت و افق های نوینی در این کلان ش��هر می ش��ود.مصطفی کیانی رحیمی تصریح کرد: باید 
ش��رایط مس��اعد و مطلوب  تری در راس��تای تقویت زیرساخت های اقتصادی و سرمایه گذاری از 
حیث پیش��رفت و ایجاد بس��ترهای س��رمایه گذاری انجام شود.وی همچنین به مبحث مدیریت 
زمان پرداخت و بیان کرد: این موضوع هم برای س��رمایه گذاران و هم برای مدیریت ش��هری 
حائز اهمیت اس��ت که تس��ریع و چالاکی در انجام کار مؤلفه ای راهبردی بین س��رمایه گذار و 
سرمایه پذیر و مدیریت آن دارد.نماینده مردم شهرستان فسا در مجلس شورای اسلامی نیز در 
این جلسه با اشاره به نامگذاری شعار سال از سوی رهبر معظم انقلاب مبنی بر »جهش تولید با 
مشارکت مردم« و تطبیق عناوین نشست تخصصی توسعه سرمایه گذاری در شهرداری شیراز 
با این ش��عار، گفت: اقتصادی ش��دن طرح ها و زمینه واگذاری و روش های مش��ارکت با بخش 
خصوصی مورد بررسی قرار گرفته و امروز به عنوان منابع دانشگاهی مورد استفاده قرار می گیرد.
حس��نعلی محمدی همچنین به مصوبه س��ران قوا در خصوص مولدس��ازی اش��اره و عنوان کرد: 
فعالان مدیریت شهری در این زمینه تخصص ویژه دارند.وی تصریح کرد: تمرکز اختیارات در 

مرکز موجب طولانی شدن چرخه مولد سازی شده است.
 معاون مالی و اقتصادی ش��هرداری ش��یراز نیز در ادامه این نشس��ت بیان کرد: ش��ورای اسلامی 

شهر شیراز در سال ۱۴۰۰ براساس مصوبه ای، شهرداری را مکلف به برگزاری نشست با فعالان 
اقتصادی به مدت هر شش ماه یکبار کرد.حمیدرضا اسماعیلی عنوان کرد: امروز در سال سوم 
شورای ششم شیراز، ششمین نشست در حال برگزاری است و در هر فصل یک موضوع محوری 
مطرح ش��ده اس��ت.وی با اش��اره به موضوع ششمین نشس��ت خاطرنشان کرد: مدیریت زمان و 
هزینه نقش مهمی در بهره وری ایفا می کند.معاون شهردار شیراز اضافه کرد: در دوره مدیریت 
فعلی تلاش شد تا معادل با بودجه سالانه شهرداری، بودجه سرمایه گذاری تعریف شود، در سال 
اول فعالیت شورای ششم، بودجه شهرداری شیراز با متمم ۱8 هزار میلیارد تومان تعریف شد و 
معادل ۱۵ هزار میلیارد تومان بودجه س��رمایه گذاری پیش بینی و محقق شد.اس��ماعیلی اضافه 
کرد: در س��ال ۱۴۰۲ نیز ش��ورای ش��هر در کنار بودجه ۲۴ هزار میلیارد تومانی، ۲۰هزار میلیارد 
تومان هم بودجه س��رمایه گذاری تکلیف کرد که محقق ش��ده اس��ت.وی خاطرنشان کرد: برای 
س��ال ۱۴۰۳ هم ش��هرداری مکلف اس��ت که همزمان با تحقق بودجه ۳۱ هزار میلیارد تومانی، 
۲۶ هزار میلیارد تومان نیز تحقق بودجه س��رمایه گذاری داش��ته باش��د.معاون مالی و اقتصادی 
ش��هرداری ش��یراز در بخش دیگری از س��خنانش گفت: در ابتدای فعالیت دوره شش��م، شورای 
شهر ما را مکلف کرد که در پنج حوزه بزرگ سرمایه گذاری با محوریت گردشگری)پارک آبی، 
آکواریوم، تله کابین، ش��هربازی باغ پرندگان( برنامه ریزی کنیم و اکنون پارک آبی و آکواریوم 
در دس��ت س��اخت اس��ت و قرارداد تله کابین منعقد ش��ده، شهربازی در دو نقطه شروع شده و باغ 
پرندگان در دس��ت مطالعات نهایی قرار دارد.  اس��ماعیلی یکی از مس��ائلی که امروز به مدیریت 
ش��هری برای بحث تأمین منابع کمک می کند را اس��تفاده از فرصت های س��رمایه گذاری برای 
تسریع در روند اجرای پروژه های عمرانی است عنوان و تصریح کرد: بهترین دوره زمان فعالیت 
ش��هرداری در تأمین منابع مالی طی دو س��ال گذش��ته رقم خورده اس��ت.رئیس سازمان سرمایه 
گذاری و مش��ارکت های مردمی ش��هر ش��یراز نیز در ادامه این نشس��ت تصریح کرد: شهرداری 
ش��یراز در تنوع بخش��ی به پروژه های س��رمایه گذاری از جمله در حوزه های زیرس��اختی، حمل و 
نقل، محیط زیس��ت، انرژی و گردش��گری موفق عمل کرده اس��ت.هومان معصومی با تأکید بر 
این نکته که ش��هرداری ش��یراز صرفاً به دنبال قراردادهای مس��اعدتی نیست بلکه تنوع بخشی 
پروژه های س��رمایه گذاری را مدنظر قرار داده، افزود: برای نخس��تین بار در ش��هرداری ش��یراز 
پس از انعقاد قراردادها، پایش و پیگیری قراردادها به صورت مس��تمر انجام و نتیجه و عملکرد 
پروژه ها به صورت هفتگی به کمیس��یون اقتصاد و س��رمایه گذاری ش��ورای اسلامی شهر شیراز 
و ش��هردار اعلام می ش��ود.وی همچنین با بیان اینکه براس��اس نظرات س��رمایه گذاران، با حفظ 
منافع عمومی شهر بسته های سرمایه گذاری تعریف می شود، عنوان کرد: زمان یکی از حداقل 
ترین موضوعاتی اس��ت که س��رمایه گذاران بر آن تأکید می کنند.بنابراین گزارش، در شش��مین 
نشست تخصصی سرمایه گذاران شهرداری کلان شهر شیراز رازقی دبیر علمی نشست و عضو 
هیئت علمی و رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان بوشهر، ابراهیمی عضو هیئت علمی دانشگاه 
ش��یراز و جمعی از س��رمایه گذاران و فعالان حوزه اقتصادی در خصوص س��ازوکارهای مدیریت 

زمان و هزینه پروژه های سرمایه گذاری گفتگو و تبادل نظر کردند.

بهمیزبانیشهرداریوشورایاسلامیشهرشیراز؛

 ششمین نشست تخصصی توسعه سرمایه گذاری برگزار شد 


